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Tisztelt Küldöttgyűlés! 

A Felsőoktatási Kollégiumok Országos Szövetségének megüresedett Elnökségi tag pozícióra 

szeretném benyújtani pályázatomat. 

2009 őszén kezdtem meg tanulmányaimat a Szegedi Tudományegyetem Természettudományi és 

Informatikai Karának Fizika BSc szakán. Ekkor költöztem be az SZTE Károlyi Mihály 

Kollégiumába, amelynek a mai napig büszke lakosa vagyok. Egyetemista éveim elején 

igyekeztem mindenféle kollégiumi rendezvényen részt venni: voltam a gólyatáborban, aktívan 

szerepeltem a KOPAJ-on stb. Első szervezői tevékenységem másodévesként történt: felvételt 

nyertem a Károlyis Gólyatáborba, mint főgólya. Innentől kezdve igyekeztem minél több szervezői 

tevékenységben részt venni, egy év múlva meg is választottak az első szint szintképviselőjének. A 

mellékelt önéletrajzban említettem az összes ilyen szervező feladatot, így itt most azt nem 

szeretném részletezni. Természetesen a szervezések mellett nagyon sokat foglalkoztam a 

hallgatókkal a kollégiumban tanulmányi és egyéb kérdésekben (pl. szociális támogatás igénylése). 

A FEKOSZ-szal 2010 őszén találkoztam legelőször, amikor alkalmam lett elmenni Gödöllőre a 

vezetőképző táborba. A rendezvény légköre hamar magával ragadott, a szakmai programokat 

rendkívül érdekesnek, értékesnek találtam. Az elkövetkezendő években is minden alkalommal 

igyekeztem eljutni a vezetőképzőkre, de sajnos a KOPAJ-al való időpontütközések miatt ez csak 

2011 tavaszán és 2014 tavaszán sikerült. 

2013 júniusában sikeresen záróvizsgáztam, majd nyáron felvételt nyertem Fizikatanári-

Informatikatanári MSc szakra. Tanulmányaim végeztével célom elhelyezkedni egy magyarországi 

felsőoktatási kollégiumban, mint nevelőtanár, és továbbá ebben a pozícióban dolgozni. 

Legfőbb célomnak az elkövetkező évben elnökségi tagként a 2015 tavaszi vezetőképző tábor 

szegedi megszervezését tartom. Sajnos a FEKOSZ dél-magyarországi tagkollégiumai az utóbbi 

években erős inaktivitást mutattak, reményeink szerint, ha ketten is tagjai vagyunk az 

Elnökségnek Szegedről, talán meg tudjuk oldani ezt a problémát.  

Köszönöm figyelmüket! 

Tisztelettel, 

Gutai Árpád Tamás 

Szeged, 2014. május 10. 
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